
 πΠαραθετικά Ε ιθέτων

π  π    ,Ε ίθετα ου τελειώνουν σε συμφωνο
π    -αίρνουν την κατάληξη er ( ) συγκριτικός

  -και est ( π ).υ ερθετικός
strong          stronger        strongest
small           smaller          smallest
fast               faster            fastest
long              longer              longest

π  π    -Ε ίθετα ου τελειώνουν σε y,   φεύγει το
-y  π  -και μ αίνει ier  και iest .αντίστοιχα
happy       happier            happiest
funny      funnier           funniest
dirty         dirtier              dirtiest
pretty        prettier            prettiest

π  π    -Ε ίθετα ου τελειώνουν σε e, π  αίρνουν
 -μόνο r  -και st .αντίστοιχα

nice           nicer               nicest
brave        braver           bravest
large         larger            largest



π  π    Ε ίθετα ου τελειώνουν σε
1 +1 , π   φωνήεν συμφωνο δι λασιάζεται το

   π  -σύμφωνο και μετά μ αίνει er  -και est.
big          bigger             biggest
thin         thinner           thinnest

 Ανώμαλα Παραθετικά:

good                  better                   best
bad                    worse                   worst
little                   less                     least
many/much     more                    most

✔    Στον συγκριτικό βαθμό
π     χρησιμο οιούμε και τη λέξη than .

e.g. He is thinner than his sister.

✔  π   Στον υ ερθετικό βαθμό
π    χρησιμο οιούμε το άρθρο the.

e.g. Mary is the youngest of all.


